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Ahmon uusi koulukeskus valmistuu vuoden 2025 aikana. Uudessa 
koulussa hyödynnetään olemassa olevaa kalustoa ja laitteita, mutta osa 
tarvittavasta kalustosta ja laitteista joudutaan uusimaan. Irtokaluston (esim. 
tuolit, pöydät) ja Av-laitteiden lisäksi hankitaan eri oppiaineiden 
opetusvälineistöä.  
 
Sivistyslautakunta on kokouksessaan 17.9.2024 § 61 päättänyt 
hankintojen toteutustavasta. Päätöksen mukaan Ahmon koulukeskuksen ja 
Siilinlahden koulun AV-välineistö ja ICT-laitteet hankitaan leasing-laitteina 
kunnan olemassa olevia hankintakanavia hyödyntäen.  
 
Kunta käyttää AV-laitteiden hankintakanavana Sansia Oy:n puitesopimusta 
455104 - AV-Esitystekniikan laitteet ja niihin liittyvät palvelut. Ko. 
puitesopimuksen sopimustoimittajia ovat: 
- Praecom Oy 
- Advania Finland Oy 
- Geomailer Oy 
 
Puitejärjestelyn sopimustoimittajien kesken on Sansia Oy järjestänyt 
minikilpailutuksen Ahmon koulukeskuksen AV-hankinnoista. Kokouksen 
oheismateriaalina on listaus hankittavista tuotteista. Hankinnan suunniteltu 
enimmäisarvo on 450 000 €. AV-laitteet hankitaan kunnan yleisen 
käytännön mukaisesti leasing-laitteiksi.  
  
Minikilpailutuksen tarjoukset ovat salassa pidettäviä, koska julkisuuslain 
mukaan hankintaa koskevat osallistumishakemukset, tarjoukset sekä muut 
hankintaa koskevat asiakirjat tulevat salassa pidettävää tietoa lukuun 
ottamatta julkisiksi vasta, kun sopimus on tehty. Hankintapäätös liitteineen 
tulee julkisuuslain mukaan julkiseksi päätöksen allekirjoittamisella tai 
varmentamisella muulla vastaavalla tavalla. Hankintapäätöksen tekee 
Sansia Oy. Yhteenveto tarjouksista esitellään kokouksessa. 
 

Päätöksen vaikutusten ennakkoarviointi: hankinnoista ei tehdä vaikutusten ennakkoarviointia.  
 

Päätösehdotus Sivistyslautakunta päättää hankkia Ahmon koulukeskuksen Av-laitteet 
liitteen mukaisesti. 
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